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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței extraordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data 

de 04.04.2023 

 

 

      Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. 

Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința extraordinară, a Consiliului Local al 

Municipiului Focșani, cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani;  

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator Public; 

▪ d-na Cristina Dăscălescu – șef Serviciul administraţie publică locală, agricultură; 

▪ d-na Carmen Grosu – director Direcția economică; 

▪ d-na Oana Amăriuței – șef Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-nul Bogdan Bratu – director Direcția Managementul proiectelor și investițiilor; 

▪ d-nul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte „UMP – Reabilitarea sistemului de 

termoficare, Etapa a II-a”; 

▪ d-na Mihaela Bercaru – inspector Serviciul proiecte „UMP – Reabilitarea 

sistemului de termoficare, Etapa a II-a”; 

▪ d-na Alina Iordăchescu – șef Serviciul resurse umane, managementul calității; 

▪ d-nul Marian Mihu – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul Răzvan Necula – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul George Daniel Coban Păduraru – arhitect șef Direcția arhitectului șef; 

▪ d-nul Viorel Dănilă – consilier personal Cabinet Primar; 

▪ d-nul Nicuță Oprea – director CSM 2007 SA. 

 

Proiectele ordinii de zi al ședinței extraordinare a Consiliului local al municipiului: 

 

1. proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 la HCL nr. 424/26.09.2019 cu 

modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

2. proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, faza DALI 

și a indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul ”Creșterea performanței 

energetice a cinematografului Unirea”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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3. proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului și cheltuielilor legate de proiect 

pentru obiectivul ”Creșterea performanței energetice a cinematografului Unirea”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare 

al Clubului Sportiv Municipal Focșani 2007; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința extraordinară a Consiliul Local al municipiului 

Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 04.04.2023.  

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 282 

din 31.03.2023 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al consilieri locali care 

participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana?” 

 Doamna consilier Lauriana Ailincuței „Prezent”. 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban Elena Luminița? 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel?”  

 Domnul consilier Costel Bîrsan „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel  „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria. Absent. 

Doamna Drumea Alina Ramona. Absent. 

Domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu „Prezent.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei Liviu George?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Livia Silvia Marcu „Prezent”. 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai? Absent. 

Domnul Nistoroiu Alexandru? Absent. 

Doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„constat astfel că în sală sunt prezenți 11 consilieri locali, iar în mediul online 6, absenți 

consemnați fiind un număr de 4 domni consilieri. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de 

astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de 

avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise prin  poșta electronică. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr.161/2003. 

Domnule președinte vă invit să preluați lucrările ședinței.” 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „mulțumesc 

doamna secretar. Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri, bună ziua domnule 

Primar, bună ziua stimați invitați. Așa cum ne-a transmis doamna secretar avem ședință 
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extraordinară pentru data de astăzi, cu 4 proiecte de hotărâre pe ordinea de zi. Dacă 

sunt discuții pe marginea ordinii de zi? Nu sunt, să înțeleg. Supunem la vot, cine este 

„pentru” ordinea de zi? În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Domnul Răduță? Doamna Balaban?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Pentru.” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „domnul 

Ungureanu? Domnul Mocanu?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „doamna Stroie?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Livia Silvia Marcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „domnul 

Ungureanu?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „mulțumesc. Cu 17 

voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri  Bîrsan Costel, Costea 

Ionel, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, 

Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, 

Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Radu Nițu, Pristavu 

Viorica și Ungureanu Daniel ordinea de zi a fost aprobată.” 

 

  Se prezintă proiectul nr. 1 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind 

modificarea anexei nr. 1 la HCL nr. 424/26.09.2019 cu modificările și completările 

ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „dacă sunt discuții? 

Nu sunt. Supunem la vot, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. 

Domnul Răduță? Doamna Balaban?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Pentru.” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „domnul 

Mocanu?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „doamna Stroie?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Livia Silvia Marcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „domnul 

Ungureanu?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „observ că s-a 

alăturat și domnul Nistoroiu.” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„da, a intrat și domnul Nistoroiu.” 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „bună ziua 

domnule Nistoroiu, vă ascultăm suntem la proiectul nr. 1 în procedură de vot, cum 

votați?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „cu 18 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri  Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Pristavu Viorica și Ungureanu Daniel, proiectul nr. 1 a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 96 

 

  Se prezintă proiectul nr. 2 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea documentației tehnico-economice, faza DALI și a indicatorilor 

tehnico-economici pentru proiectul ”Creșterea performanței energetice a 

cinematografului Unirea”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Corneliu Dumitru Gheoca „dacă sunt discuții? 

Vă rog domnule Bîrsan.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „mulțumesc domnule președinte. Vreau să 

precizez din start, toate proiectele care sunt la mapă să știți că noi le pigulim așa cu 

acul și votăm în cunoștință de cauză, chiar dacă uneori nu ne manifestăm sau nu 

justificăm în totalitate ceea ce votăm, vă garantez că aceste proiecte sunt atent 

analizate. 

În ceea ce privește acest proiect, eu am așa o strângere de inimă. Îl vom vota, 

dar am o strângere de inimă în ceea ce privește acești bani, 13 milioane lei, cheltuiți 

din fondurile Primăriei și utilizarea ulterioară a acestei clădiri și stau și mă gândesc 

dacă merită sau nu cheltuirea acestor bani, care sunt destul de mulți în opinia mea.  

În altă ordine de idei, aș dori să fac.... nu știu dacă un amendament, întâi să-l 

discutăm, eu nefiind membru în Comisia de buget, n-am fost prezent și de aceea supun 

în plen atenției  această idee, această discuție. Am atins-o parțial și în ședința trecută, 

în ceea ce privește acest mix de încălzire, de energie necesar acestei clădiri, o parte 

mică de la ENET și o parte foarte mare de la încălzirea proprie, probabil că pe gaze. 

Este vorba de 70 kw încălzire de la ENET și 200 kw încălzire sau răcire la un 

chiller pe gaze sau curent electric. Nu știu cum este acolo în proiect.  

Și eu aș dori, domnule Primar, să facem ori laie, ori bălaie. Mi se pare costisitor 

să ai  două sisteme de încălzire, 2 sisteme energetice, unul foarte mic de la ENET, 

celălalt cum spuneam, de la gaze sau curent electric.  

Și eu aș vea să fac un amendament, în care să precizăm sau să hotărâm ca tot 

sistemul să fie de o singură parte. Ori de la ENET, ori de la curent electric sau gaze.  

Ce părere aveți, domnule Primar?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu știu. 

Cer opinia aici. Nu sunt de specialitate. Cer opinia colegilor care sunt de specialitate 

să se pronunțe cu privire la acest aspect, însă citesc aici: 
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Instalații termice, în documentația propusă de cel care a întocmit studiul de 

fezabilitate, de fapt cel care a întocmit acest DALI: 

Descrierea sumară a investiției propuse a fi realizată prin proiectul pentru 

creșterea performanței energetice…., deci vorbim de o creștere a performanței 

energetice a Cinematografului Unirea, deci trebuie să nu uităm că acesta este 

principalul obiectiv finanțat prin PNRR, unde avem deja contractul semnat pentru acest 

obiectiv și spune proiectantul următoarele: 

”Se propune rebranșarea la sistemul centralizat de termoficare. Sala de cinema 

se va climatiza cu o centrală de tratare aer cu debit de 13.000 m3  pe oră, cu recuperator, 

cameră amestec umidificare cu abur, baterie de răcire 150 kw, alimentată  de la chiller 

și cea de încălzire de 70 kw de la termoficare și pompa de căldură.  Restul spațiilor vor 

fi climatizate cu ventiloconvectoare necarcasate, tubulator de distribuție și grile 

alimentate de la chiller și de la termoficare și pompa de căldură. Instalarea unui chiller 

capacitate 100 kw pentru răcire amplasat pe terasă. 

Pentru lobby se vor prevedea recuperatoare de aer proaspăt 2 buc*1500 m3  pe 

oră. În grupurile sanitare se va prevedea instalație de încălzire cu radiatoare și sisteme 

de ventilare mecanică.”  

Eu asta înțeleg. Pentru a produce încălzirea necesară în regim de creștere a 

eficienței energetice, este necesară introducerea unor sisteme mai puțin consumatoare 

de energie și mă refer aici și la energie electrică și la energie termică pe de o parte, iar 

pe de altă parte, dacă ne uităm și la celălalt capitol, la ”Instalații electrice” proiectantul 

spune foarte clar: 

”Instalarea unui sistem de producere a energiei electrice prin intermediul unor 

panouri solare fotovoltaice. ” 

Deci ceea ce propun dumnealor, este ca  să avem o pompă de căldură cu acel 

chiller, care este un mare consumator de energie electrică pe de o parte, dar  pe de altă 

parte acest consum de energie să fie compensat prin intermediul panourilor solare 

fotovoltaice.  

Deci, dacă am merge doar pe sistemul centralizat de termoficare, am avea un 

consum probabil foarte mare, dat fiind faptul că această clădire, în acest moment în 

cartea funciară este de 800 m2, dar în final, pentru a răspunde tuturor cerințelor ISU, 

dat fiind destinația acestei clădiri și când vorbim de această destinație, vorbim nu doar 

de difuzare film și noi așa cum am discutat și în cadrul comisiilor de specialitate, în 

ședința trecută, ne propunem ca această sală să fie o sală multimedia, funcțională și 

care să fie utilizată de toate unitățile de învățământ din municipiul Focșani, care nu 

beneficiază de o asemenea sală și pentru acest lucru avem nevoie de, dat fiind și 

capacitatea sălii, dar fără a răspunde cerințelor ISU, proiectantul a venit și a propus 

construcții suplimentare  care să asigure fluxurile, să asigure utilitățile, mă refer aici la 

toalete pentru persoane cu dizabilități, mă refer și la căile de evacuare, căile de acces, 

astfel încât să fie o clădire funcțională și totodată să fie cu un consum cât mai mic de 

energie, în general, că-i energie termică, că-i energie electrică.  
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Probabil așa au propus dumnealor. Eu vă spun în schimb că avem în acest 

moment funcțional un sistem mixt la Școala Anghel Saligny, Școala nr. 5, unde 

funcționează foarte bine și pe partea de pompă de căldură și pe partea de schimbător 

de energie termică de la sistemul centralizat de termoficare.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Da, eu nu am negat că nu funcționează, poate 

funcționa, problema este de costuri, o dată că energia termică la persoane juridice și 

aici discutăm de o persoană juridică, probabil că această clădire va intra în jurisdicția 

unei persoane juridice, fie o școală, fie o grădiniță, știu eu ce altă utilitate va avea, unde 

energia termică este deosebit de scumpă și apoi complicarea sistemului de încălzire, 

cum mai spuneam și în ședința trecută, sincer mie nu mi se pare deloc o idee bună 

domnule primar, nu știu cum să formulez un asemenea amendament, dat fiind că e 

vorba de o caracteristică tehnică prinsă în proiect, dar eu cred că s-ar putea modifica, 

gândindu-ne până la urmă la banii pe care îi cheltuim noi Primăria și Consiliul local și 

în implementarea acestui proiect și ca și..cum să vă spun, costuri ulterioare ale 

întreținerii care vor fi destul de mari, nu știu cum să spun..” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dacă v-

ați uitat și la anexa 2 a acestui document de estimare a lucrărilor ce urmează a fi 

efectuate este doar un document estimativ, repet, principalii indicatori tehnico-

economici aferenți investiției, se face aici o precizare foarte clară cu privire la 

indicatorii de eficiență energetică și dacă ne uităm cu atenție spune așa: consumul anual 

specific de energie finală pentru încălzire, Wh/m/an, 396,60 inițial la sfârșitul 

proiectului ar fi 156,69. Consumul de energie primară totală Wh/m²/an 569,12 față de 

initial, față de 248 cât se mizează la sfârșitul proiectului. Consumul de energie primară 

totală utilizând surse convenționale Wh/m²/an 569,12, final 146,6.  

Deci obiectivul principal al acestui proiect prin Programul Național de Relansare 

și Reziliență este de creștere eficiență energetice, adică scăderea consumului de 

energie, repet, și energie electrică și energie termică, toate sursele de energie, inclusiv 

să avem surse de energie regenerabilă și iată că avem, consumul de energie primară 

utilizând surse regenerabile 102,11 la final. Deci practic când s-a făcut acest bilanț s-a 

ținut cont de condițiile impuse prin ghidul de finanțare pe de o parte de către proiectant 

și pe de altă parte a propus soluțiile existente în acest moment pe piață, poate până la 

implementare pot apărea și alte soluții..” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „..am înțeles, domnule primar..” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „..iar 

faptul că noi avem rețeaua primară de energie termică a sistemului centralizat de 

termoficare din municipiul Focșani, exact în fața cinematografului, este vorba doar de 

a construi o rețea, de a face un branșament, nu este vorba de a aduce, nu știu de la ce 

distanță, o rețea de agent termic.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnule primar, credeți-mă că știu ce 

vorbesc.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu vă 

înțeleg ..” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Începeți să...să mă ambalez și eu un pic. 

Domnul primar, e foarte scump, haideți să o zic pe de-a dreptul, e prostie curată așa 

ceva, eu zic să..haideți să purtăm o discuție cu proiectantul.” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Asta este 

doar faza DALI, atenție, proiectantul...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Nu e bine domnule primar, vă rog să mă 

credeți pe cuvânt, nu e bine.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dacă se 

va aproba acest proiect, se vor aproba indicatorii tehnico-economici, vom elabora 

caietul de sarcini și vom scoate la licitație serviciile de proiectare tehnică și execuția 

lucrărilor. La momentul în care vom avea desemnat un câștigător și vom avea semnat 

un contract de proiectare tehnică și execuție, putem să ne întâlnim cu proiectantul 

desemnat să stabilească prin proiectul tehnic soluția cea mai eficientă și din punct de 

vedere energetic și din punct de vedere financiar.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Da, mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Da, mulțumesc și eu pentru 

lămuriri, dacă mai sunt și alte comentarii, vă rog doamna viceprimar.” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Și eu aș insista să reconsiderăm acest 

proiect pentru că am citit la Primăria Galați se reabilitează din stadiul de ruină 3 

cinematografe cu fonduri din PNRR, fiecare nedepășind valoarea de 3 milioane de lei, 

deci se poate și în ianuarie Primăria Timișoara a scos la licitație reabilitarea 

cinematografului cu 600 de mii de euro, asta însemnând puțin peste 3 milioane, deci 

se poate și fără să alocăm de la bugetul local 13 milioane de lei..credite de angajament 

am înțeles, dar facem promisiuni pe banii cetățenilor iar mie permiteți-mi să nu fiu de 

acord cu risipa banului public.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Da, mulțumesc pentru...” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „..în concluzie trebuie să ne încadrăm 

în banii primiți din PNRR și atât.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Mulțumesc pentru 

intervenție doamna viceprimar, dacă nu mai sunt alte comentarii aș dori înainte să 

supun la vot proiectul să..vreau să vă spun că a intrat și domnul Nedelcu, să consemnați 

că a intrat și domnul Nedelcu, dacă ne aude bună ziua domnule...”   

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Bună ziua domnule președinte!” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Bună ziua! Bun, suntem la 

proiectul nr. 2, probabil v-ați dat seama, am depășit stadiul comentariilor, discuțiilor și 

acum vă propun să supunem la vot acest proiect. 

Cine este pentru? Se abține cineva? În sală 10 voturi pentru din partea doamnelor 

și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, 

Macovei Liviu George, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Pristavu 

Viorica și Radu Nițu și 1 vot abținere din partea doamnei consilier Tătaru Alexandra. 

În on-line domnul Ungureanu?” 

       Domnul consilier Ungureanu Daniel: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul Mocanu?” 

       Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Doamna Stroie?” 

       Doamna consilier Stroie Mirela: „Abținere.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul Nedelcu?” 

       Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Pentru.” 
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       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Doamna Marcu?” 

       Doamna consilier Marcu Livia-Silvia: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul 

Nistoroiu?” 

       Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Doamna Balaban?” 

       Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul Răduță?” 

       Cu 16 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia-

Silvia, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel, 1 neparticipare la vot din partea domnului consilier Răduță 

Nicolae și 2 voturi abținere din partea doamnelor consilieri Tătaru Alexandra și Stroie 

Mirela proiectul numărul 2 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 

97 

 

        Se prezintă proiectul numărul 3 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea proiectului și cheltuielilor legate de proiect pentru obiectivul ”Creșterea 

performanței energetice a cinematografului Unirea”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Dacă sunt discuții. 

Bănuiesc că nu sunt, supunem la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? 

În sală 10 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Pristavu Viorica și Radu Nițu și 1 vot abținere 

din partea doamnei consilier Tătaru Alexandra. În on-line domnul Ungureanu?” 

       Domnul consilier Ungureanu Daniel: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul Mocanu?” 

       Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Doamna Stroie?” 

       Doamna consilier Stroie Mirela: „Abținere.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul Nedelcu?” 

       Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Doamna Marcu?” 

       Doamna consilier Marcu Livia-Silvia: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul 

Nistoroiu?” 

       Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Doamna Balaban?” 

       Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul Răduță? 

Domnul Răduță mai este conectat? că eu nu îl văd aici.” 

       Cu 16 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia-
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Silvia, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel, 1 neparticipare la vot din partea domnului consilier Răduță 

Nicolae și 2 voturi abținere din partea doamnelor consilieri Tătaru Alexandra și Stroie 

Mirela proiectul numărul 3 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 

98 

 

       Se prezintă proiectul numărul 4 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Clubului Sportiv Municipal 

Focșani 2007; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Dacă sunt discuții. 

Bănuiesc că nu, supunem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. 

Domnul Mocanu?” 

       Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Doamna Stroie?” 

       Doamna consilier Stroie Mirela: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul 

Nistoroiu?” 

       Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul Răduță? 

Văd că s-a reconectat, dacă ne auziți.” 

       Domnul consilier Răduță Nicolae: „Mă auziți?” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Acum da.” 

       Domnul consilier Răduță Nicolae: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Doamna Marcu?” 

       Doamna consilier Marcu Livia-Silvia: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul Nedelcu? 

Nu îl mai văd.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Doamna Balaban?” 

       Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.” 

       Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Am o mână ridicată, am puțină treabă la 

clinică.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Nu vă văd pe ecran, 

nu știu ce mi-au făcut băieții de la tehnic dar v-au ascuns pe dumneavoastră.” 

       Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Sunt, sunt. Mie îmi apare că sunt, ia uitați-vă 

încă o dată, eu așa văd.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Sunteți că vă auzim 

dar nu vă vedem. ” 

       Cu 19 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia-

Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel proiectul 

numărul 4 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 99 
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       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Am epuizat 

domnule consilier, stimați colegi....” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dacă îmi 

permiteți domnul președinte. Țin să vă mulțumesc doamnelor și domnilor consilieri, 

iată că în sfârșit dacă ninge afară cred că ne întoarcem la începutul anului și sper că 

această ninsoare să fie de bun augur, se pare că s-a înființat alianța...” 

       Domnul consilier Dumitru Victor: „Chiar dacă ședințele sunt publice domnul 

primar, ar fi cazul să ne mulțumiți și nouă.” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Vă 

mulțumim în toate felurile, nu este niciun fel de problemă. S-ar părea că s-a înființat 

alianța...sau a luat naștere alianța PNL-USR și la nivelul Municipiului Focșani...PNL-

PSD, am spus-o foarte clar. Vă mulțumesc încă o dată și doresc tuturor celor care vor 

serba duminică onomastica...” 

       Domnul consilier Dumitru Victor: „Nu vreți să facem o alianță PNL- PSD-USR 

la Focșani? Să fim cu toții pe aceiași felie.” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ba da, eu 

sunt totdeauna dispus discuției și dialogului. Vă aștept cu drag oricând la discuții și 

urez tuturor Florii liniștite, vă invităm pe toți să participați, sper ca vremea să ne 

lase...condițiile meteo să ne lase să facem procesiunea de Florii, sâmbătă de la 16.30, 

la Biserica Sfântul Ștefan cel Mare din Cartierul Sud și de la ora 17.00 la Biserica 

Sfinții Apostoli Petru și Pavel, cu întâlnire în Piața Unirii la ora 18.00. Iar duminică 

ziua Floriilor doresc tuturor celor care poartă numele de Florii să fie sănătoși și să aibă 

sănătate, bucurie și multă liniște sufletească. La mulți ani!” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Mulțumim pentru 

comentarii, declar ședința închisă stimați colegi.” 
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